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Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart  
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag:   
Sak 126/08 Utsettes til neste møte da det er kommet inn flere saksopplysninger.  Saken 
oversendes BMS-komiteen for behandling. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til nye saker satt på dagsorden: 
141/08 Kødannelse i Røakrysset i rushtiden 
142/08 Sakskart til politikere 
 
Med disse endringer ble saksartet vedtatt 
 
Åpen halvtime 
Torkel Steen orienterte om Slyngveien 11 hvor det foregår utbygging med terrenginngrep i 
strid med småhusplanen. 
Per Undrum, Slyngveien 9, tok ordet i samme sak. 
Stig Nielsen, nestleder i Utvalget for harmonisk fortetting, tok ordet til sak 126/08  Plan- og 
bygningsetatens vedtak om riving i Frognerseterveien 40 A (utsatt).  Ønsket at  bydelsutvalget 
bidrar med at ny ”Jeppegård” på Vinderen blir restaurert. 
Finn Holden, leder av Seniorsaken i Vestre Aker bydel tok ordet til sak 133/08 Omsorgpluss 
i Bydel Vestre Aker 
Harald Ulvestad tok ordet til sak 126/08  Plan- og bygningsetatens vedtak om riving i 
Frognerseterveien 40 A (utsatt) 
Jan Wang-Norderud, hjemmelseier i Frognerseterveien 40A, tok ordet til samme sak. 
John Timballs, Lysakervassdragets venner, tok ordet til sak 120 /08  Justering av plangrense 
for kommunedelplan for Lysaker-og Sørkedalsvassdraget samt bygging av turvei gjennom 
Jarfyllingen 
Reidar Efraimsen, tok opp forhold angående utskrivningsklare pasienter. 
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Sak 118 /08  Protokoll fra møte 19. juni 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 19. juni 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 19. juni 2008 
 

 Sak 119 /08  Regnskapsrapportering pr 31.07.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 

 Sak 120 /08  Justering av plangrense for kommunedelplan for 
Lysaker- og Sørkedalsvassdraget samt bygging av 
turvei gjennom Jarfyllingen 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker registrerer at hensynet bak justering av plangrensen og bygging av turvei 
ved Jarfyllingen, er i overensstemmelse med deler av bydelsutvalgets vedtak av 24.4.2008 i 
BU-sak 55/08.  
 
Bydel Vestre Akers vedtak i sak 55/08 er: 
 
1.  Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 

kartlagt om situasjonen har en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i 
vannet eller kantsonen.  

2.  Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte områder 
har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro igjen. En 
mudring vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen.  

3.  I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i vassdraget.  
4.  Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva.  
5.  I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene.  
6.  Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget forfattet av 

Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her:  
7.  Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 

flomsikring, og derav sikring av kulturminner.  
8.  Turvei langs Lysakerelven opprustes.  
9.  Kulvert under Jarfyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien.  
10. Kloakkrør, bekker settes i stand.  
 



Bydel Vestre Aker mener for øvrig at turveien langs Lysakerelven må opparbeides i en 
standard hvor også motoriserte rullestoler kan benyttes, jfr. universell utforming. 
 
Jane Steenbuch (H) fremmet følgende felles tilleggsforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg er uenig i at Harald Løvenskioldsvei 40 er holdt utenom, da deler av 
eiendommen ligger innenfor 30-meterbeltet. 
 
Vestre Aker stiller seg uforstående til hvorfor dette er skjedd. 
 
BMS-komiteens forslag med tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker registrerer at hensynet bak justering av plangrensen og bygging av turvei 
ved Jarfyllingen, er i overensstemmelse med deler av bydelsutvalgets vedtak av 24.4.2008 i 
BU-sak 55/08.  
 
Bydel Vestre Akers vedtak i sak 55/08 er: 
 
1.  Bogstadvannet har gjennom en årrekke hatt økende begroing og det er ønskelig å få 

kartlagt om situasjonen har en negativ skadevirkning på det biologiske mangfoldet i 
vannet eller kantsonen.  

2.  Det er ønskelig å få utført betydelig mudring i deler av Bogstadvannet da enkelte 
områder har blitt tilført vesentlige mengder med sedimenter og står i fare for å gro igjen. 
En mudring vil ha gunstig innflytelse for å unngå skadeflom i Sørkedalen.  

3.  I tillegg bør det kartlegges antall fyllinger og deres avsig mht. forurensing i vassdraget.  
4.  Flomforebyggende tiltak bør vurderes oppstrøms i Sørkedalselva.  
5.  I Sørkedalselva er det omfattende behov for opprydding i elva og langs breddene.  
6.  Konkrete tiltak utføres på basis av rapport Forvaltningen av Lysakervassdraget forfattet 

av Lysakervassdragets venner og de tiltak som foreslås her:  
7.  Tekniske installasjoner som demninger med luker etc. moderniseres for å forbedre 

flomsikring, og derav sikring av kulturminner.  
8.  Turvei langs Lysakerelven opprustes.  
9.  Kulvert under Jarfyllingen/Kolsåsbanen åpnes som en del av turveien.  
10. Kloakkrør, bekker settes i stand.  
 
Bydel Vestre Aker mener for øvrig at turveien langs Lysakerelven må opparbeides i en 
standard hvor også motoriserte rullestoler kan benyttes, jfr. universell utforming. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er uenig i at Harald Løvenskioldsvei 40 er holdt utenom, da deler av 
eiendommen ligger innenfor 30-meterbeltet. 
 
Vestre Aker stiller seg uforstående til hvorfor dette er skjedd. 
 

 Sak 121 /08  Feilskrevne og manglende gate- og veinavnskilt i Oslo 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget finner at veinavnet Røslyngveien skal endres til Røsslyngveien, slik at det 
heretter skal skrives med dobbelt s.  
 
Veiskiltet endres i overensstemmelse med dette.  
 

 2 



 

 3

Vedtaket oversendes Samferdselsetaten for iverksettelse.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget finner at veinavnet Røslyngveien skal endres til Røsslyngveien, slik at det 
heretter skal skrives med dobbelt s.  
 
Veiskiltet endres i overensstemmelse med dette.  
 
Vedtaket oversendes Samferdselsetaten for iverksettelse.   
 

 Sak 122 /08  Oslo kommunes strategiske plan for universell 
utforming - Høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Diskriminerings- og tilgjengelighetsloven gjelder på alle samfunnsområder, og har som 
formål å sikre like muligheter og rettigheter til samfunnsdeltagelse for alle. Bydel Vestre Aker 
finnet at forslaget til strategisk plan er omfattende og gir et viktig grunnlag for at Oslo 
kommune bedre skal kunne ivareta hensynene bak loven når den trer i kraft. Bydel Vestre 
Aker antar imidlertid at det kunne være på sin plass å nevne eldre mennesker, for å 
synliggjøre denne gruppen særskilt. Selv om eldre personer vil falle inn under betegnelsen 
bevegelseshemmede, synshemmede, og hørselshemmede etc., vil deres 
svekkelse/funksjonshemming neppe skape problemer i forhold til arbeidslivet og utdanning, 
men kanskje for deltagelse på andre samfunnsområder.        
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Innspill fra eldrerådet, rådet for funksjonshemmede m. fl. ønskes før uttalelse til 
Byrådsavdeling for byutvikling. Saken utsettes derfor til neste møte i BU og behandles direkte 
der. 
 
Det ble fremmet følgende fellesforslag: 
Vestre Aker bydelsutvalg har følgende bemerkninger til Oslo kommunes strategiske 
plan for universell utforming – høring: 
 
Byrådet bes gjennomføre et estimat på kostnadene ved kartlegging og utforming av 
strategiske planer, samt opprettelsen av kontaktperson for universell utforming i bydelen. 
 
Tiltakene i den strategiske planen må følges opp med finansielle midler for gjennomføring av 
tiltakene 
 
Den strategiske planen er på alle områder viktig.  Den må tas hensyn til av alle 
 
Det opprettes et bydelsforum på linje med kommunalforumet for universell utforming. 
 
Planmessig vedlikehold av opparbeidet standard for universell utforming må følges opp med 
finansielle midler for å gjennomføre vedlikeholdet. 
 
Det må komme en Lov som sier at alt nytt som bygges og alle mulige rehabiliteringer av 
gammelt må bli Universelt utformet, dette må gjelde på alle områder.  For eksempel må det 



ikke bli akseptert at Holmenkollbanen blir rehabilitert uten full Universell utforming, slik 
byrådet foreslår.   
 
Tilgjengelighetsmerke bør innføres og koordineres med vertskapsbevis og andre kommunale 
sertifiseringsordninger. 
 
Det må informeres om hvor det kan meldes om loven ikke blir fulgt 
 
Rådet for funksjonshemmede i bydelene kan ha en rolle å spille om de i større grad blir hørt 
og spurt.   
 
Helt topp universell utformet Holmenkollbane er nok dyrere nå, men på sikt er det veldig god 
økonomi. 
 
Togtransport v/Jernbaneverket og NSB bør inkluderes i oversikten over kollektive 
transportmidler som skal være universelt utformet. 
 
Informasjon og kompetanse er også viktig, men vilje og interesse er viktigst. 
 
Mange tiltak kunne bedret situasjonen for en stor del av befolkningen, Oslo er ikke en 
tilgjengelig by.  Ved å følge forslag fra punkt 3.1 med Universell utformet by ville Oslo blitt 
bedre for alle også de funksjonsfriske, tenk bare på barneforeldre og barnevogn. 
 
Det må satses på brukerstyrt personlig assistanse, godt fungerende hjemmesykepleie, 
brukerpass, ledsagerbevis og mer. 
 
Persbråten skole er et bra eksempel på Universell utforming, veldig bra for rullestolsbrukere. 
Ikke så bra for blinde og svaksynte. 
 
Oslo kommunes internettside har bidratt med mye opplysning, men for lite har skjedd. 
 
Oslo kommune bør ha en egen sentral kontaktperson med ansvar for kunnskapsdeling om 
universell utforming på tvert av etater, virksomheter og bydeler. 
 
Veikryss får grønt lys for fotgjengere i alle retninger, slik at fotgjengere lettere kommer over 
hele krysset.  Tid for grønt lys for fotgjengere bør forlenges, da mange ikke rekker over veien 
før det blir rødt lys. 
 
Parkeringsplasser for funksjonshemmede bør tidsbegrenses, slik at flere får benyttet disse.  
Noen steder står samme kjøretøy på parkeringsplassen hele dagen. 
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har følgende bemerkninger til Oslo kommunes strategiske plan 
for universell utforming – høring: 
 
Byrådet bes gjennomføre et estimat på kostnadene ved kartlegging og utforming av 
strategiske planer, samt opprettelsen av kontaktperson for universell utforming i bydelen. 
 
Tiltakene i den strategiske planen må følges opp med finansielle midler for gjennomføring av 
tiltakene 
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Den strategiske planen er på alle områder viktig.  Den må tas hensyn til av alle 
 
Det opprettes et bydelsforum på linje med kommunalforumet for universell utforming. 
 
Planmessig vedlikehold av opparbeidet standard for universell utforming må følges opp med 
finansielle midler for å gjennomføre vedlikeholdet. 
 
Det må komme en Lov som sier at alt nytt som bygges og alle mulige rehabiliteringer av 
gammelt må bli Universelt utformet, dette må gjelde på alle områder.  For eksempel må det 
ikke bli akseptert at Holmenkollbanen blir rehabilitert uten full Universell utforming, slik 
byrådet foreslår.   
 
Tilgjengelighetsmerke bør innføres og koordineres med vertskapsbevis og andre kommunale 
sertifiseringsordninger. 
 
Det må informeres om hvor det kan meldes om loven ikke blir fulgt 
 
Rådet for funksjonshemmede i bydelene kan ha en rolle å spille om de i større grad blir hørt 
og spurt.   
 
Helt topp universell utformet Holmenkollbane er nok dyrere nå, men på sikt er det veldig god 
økonomi. 
 
Togtransport v/Jernbaneverket og NSB bør inkluderes i oversikten over kollektive 
transportmidler som skal være universelt utformet. 
 
Informasjon og kompetanse er også viktig, men vilje og interesse er viktigst. 
 
Mange tiltak kunne bedret situasjonen for en stor del av befolkningen, Oslo er ikke en 
tilgjengelig by.  Ved å følge forslag fra punkt 3.1 med Universell utformet by ville Oslo blitt 
bedre for alle også de funksjonsfriske, tenk bare på barneforeldre og barnevogn. 
 
Det må satses på brukerstyrt personlig assistanse, godt fungerende hjemmesykepleie, 
brukerpass, ledsagerbevis og mer. 
 
Persbråten skole er et bra eksempel på Universell utforming, veldig bra for rullestolsbrukere. 
Ikke så bra for blinde og svaksynte. 
 
Oslo kommunes internettside har bidratt med mye opplysning, men for lite har skjedd. 
 
Oslo kommune bør ha en egen sentral kontaktperson med ansvar for kunnskapsdeling om 
universell utforming på tvert av etater, virksomheter og bydeler. 
 
Veikryss får grønt lys for fotgjengere i alle retninger, slik at fotgjengere lettere kommer over 
hele krysset.  Tid for grønt lys for fotgjengere bør forlenges, da mange ikke rekker over veien 
før det blir rødt lys. 
 
Parkeringsplasser for funksjonshemmede bør tidsbegrenses, slik at flere får benyttet disse.  
Noen steder står samme kjøretøy på parkeringsplassen hele dagen. 
 



 Sak 123 /08  Ny samarbeidsavtale mellom Plan- og bygningsetaten 
og bydelene - utkast til avtale 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar det justerte utkastet til ny samarbeidsavtale til etterretning. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar det justerte utkastet til ny samarbeidsavtale til etterretning under 
forutsetning av at begrunnelsen for pkt. 4.2.i. endres til at andre (bygge) saker som bydelen 
ber om å få til uttalelse oversendes uten nærmere begrunnelse fra bydelen. 
 
Videre er det påkrevet at forslag fra tre bydeler til nytt pkt. 3.6 tas inn i avtalen. 
 
Ved innspill til planinitiativ må svar fra bydelen foreligge innen 15 dager. 
 
Hele pkt. 4.2.a. i avtalen av 14.05.1996 tas med i den nye samarbeidsavtalen med følgende 
presisering i teksten: ”Dispensasjon fra krav til regulerings- eller bebyggelsesplan anses alltid 
som større avvik.” 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar det justerte utkastet til ny samarbeidsavtale til etterretning under 
forutsetning av at begrunnelsen for pkt. 4.2.i. endres til at andre (bygge) saker som bydelen 
ber om å få til uttalelse oversendes uten nærmere begrunnelse fra bydelen. 
 
Videre er det påkrevet at forslag fra tre bydeler til nytt pkt. 3.6 tas inn i avtalen. 
 
Ved innspill til planinitiativ må svar fra bydelen foreligge innen 15 dager. 
 
Hele pkt. 4.2.a. i avtalen av 14.05.1996 tas med i den nye samarbeidsavtalen med følgende 
presisering i teksten: ”Dispensasjon fra krav til regulerings- eller bebyggelsesplan anses 
alltid som større avvik.” 
 

 Sak 124 /08  Forespørsel om kollektivfelt i Holmenkollveien mellom 
Sørkedalsveien og Aspehaugveien. 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Plan- og bygningsetatens brev av 21. juli 2008 til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Plan- og bygningsetatens brev av 21. juli 2008 til orientering. 
 
 

 Sak 125 /08  Forslag til navnesetting for vurdering ved fremtidig 
navnesetting av områder som er under utbygging i Oslo 
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Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar brevet fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning datert 16. juli 2008 
og bystyrets vedtak i sak 147 til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker tar brevet fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning datert 16. juli 2008 
og bystyrets vedtak i sak 147 til orientering 
 

 Sak 126 /08  Plan- og bygningsetatens vedtak om riving i 
Frognerseterveien 40 A 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Vestanrød Vels brev av 14. juni 2008 til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Det vises til Vestanrød Vels brev av 14. juni 2008 til PBE. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anser det foreliggende forslag til nybygg basert på PBEs 
rivingsvedtak vedr. Frognerseterveien 40 A, eiendom 35/690/0/0, saksnr. 200612286-46 å 
være i strid med reguleringsplan for området. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor om at saken snarest oversendes bydelen før ytterligere 
vedtak gjøres i saken. 
 
Saken ble utsatt til Bydelsutvalgets møte 2. oktober 2008. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Saken utsettes til Bydelsutvalgets møte 2. oktober 2008. 
 

 Sak 127 /08  Felling av tre og opprydding i Ekraveien 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Friluftsetatens brev datert 16. juli 2008 til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Friluftsetatens brev datert 16. juli 2008 til orientering. 
 
 

 Sak 128 /08  Planinitiativ ved innspill fra bydelen tilgjengelig fra 
saksinnsyn 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Plan- og bygningsetatens brev datert 23. juli 2008 til etterretning. 
 



Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker aksepterer ikke endring av dagens rutiner for utsendelse av planinitiativ. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker aksepterer ikke endring av dagens rutiner for utsendelse av planinitiativ. 
 

 Sak 129 /08  Rammetillatelse - Olav Aukrusts vei 7 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar PBEs vedtak av 20.6.2008 til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker tar PBEs vedtak av 20.6.2008 til orientering. 
 

 Sak 130 /08  Tilbakemelding til bydelene i forbindelse med 
utarbeidelse av handlingsprogram for universell 
utforming 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Samferdselsetatens brev datert 20. juni 2008 til orientering.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Samferdselsetatens brev datert 20. juni 2008 til orientering.   
 

Sak 131 /08  Foreløpig melding i forvaltningssak - Klage - Felling av 
trær - Anne Mariesvei 12 A 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
 

Sak 132 /08  Foreløpig melding i forvaltningssak - Klage over avslag 
på søknad om oppføring av seks eneboliger - Gnr/Bnr 
93/08 - Vennerhagen - Sørkedalen 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomitéen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
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BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker tar Fylkesmannens brev av 15. juli 2008 til orientering. 
 

 Sak 133 /08  Omsorgpluss i Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelen retter henvendelse til Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester med forslag om 
utredning av muligheter for etablering av Omsorg+ i Bydel Vestre Aker. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
1. Bydelen retter henvendelse til Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester med forslag 

om utredning av muligheter for etablering av Omsorg+ i Bydel Vestre Aker. 
 
2. Vi ber om at det utredes muligheten for bemannede enheter (også større en standard to 

rom) hvor eldre med boligkapital kan kjøpe seg inn. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
Helse- og sosialkomiteens forslag punkt 2 ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 
(2A+1SV) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Bydelen retter henvendelse til Byrådsavdeling for velferd og sosiale tjenester med forslag 

om utredning av muligheter for etablering av Omsorg+ i Bydel Vestre Aker. 
 
2. Vi ber om at det utredes muligheten for bemannede enheter (også større en standard to 

rom) hvor eldre med boligkapital kan kjøpe seg inn. 
 

Sak 134 /08  Administrativt utkast til sak om evaluering av TT-
ordningen 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens forslag til høringsuttalelse. 
 

 Sak 135 /08  Tilsynsbesøk ved Hovseterhjemmet - tilbakemelding 
fra Sykehjemsetaten 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sykehjemsetatens redegjørelse til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 



1. Bydelsutvalget tar sykehjemsetatens redegjørelse til orientering. 
 
2. Vi tar til etterretning Sykehjemsetatens svar når det gjelder ombygging til enkeltrom på 

Hovseterhjemmet 
 
3. Det finnes ingen særskilte planer for de omfattende vedlikeholdsbehovene når det gjelder 

fyrings- og ventilasjonsanlegg.  Vi ber Sykehjemsetaten ta opp disse 
vedlikeholdsspørsmålene med omsorgsbygg. 

 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende alternative forslag til punkt 2.  Punkt 1 fortsetter slik ….. 
, men finner det meget beklagelig at Sykehjemsetaten ikke vil gå inn for ombygging av 
dobbeltrom til enkeltrom ved Hovseterhjemmet.  Punkt 2 går da ut. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag med Venstres endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar sykehjemsetatens redegjørelse til orientering, men finner det meget 
beklagelig at Sykehjemsetaten ikke vil gå inn for ombygging av dobbeltrom til enkeltrom ved 
Hovseterhjemmet. 
 
Det finnes ingen særskilte planer for de omfattende vedlikeholdsbehovene når det gjelder 
fyrings- og ventilasjonsanlegg.  Vi ber Sykehjemsetaten ta opp disse vedlikeholdsspørsmålene 
med omsorgsbygg. 
 

 Sak 136 /08  Tilbakemelding til bydel vedrørende tilsynsrapport fra 
anmeldt tilsyn oktober 2007 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten og kommentarene fra Sykehjemsetaten til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten og kommentarene fra Sykehjemsetaten til orientering. 
 

 Sak 137 /08  Hovedstadsprosessen - Innspill til høringsuttalelse 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens innspill til høringsuttalelse- hovedstadsprosess 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens innspill til høringsuttalelse- hovedstadsprosess 
Det ble fremmet følgende tilleggs fellesforslag: 
Den økonomiske ressurssituasjonen har imidlertid ført til at mange utskrivningsklare pasienter 
blir liggende for lenge på sykehus.  Det er derfor svært viktig at gevinstpotensialet ved 
strukturendringene innen sykehussektoren tas ut og at mye av dette benyttes til å styrke 
samhandlingen mellom lokalsykehus og kommunehelsetjeneste. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener en sentralisert legevakt, tilsvarende legevakten i Storgaten er 
å foretrekke som skadelegevakt.  Det bør opprettes satellitt-legevakter, for eksempel i 
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tilknytning til lokalsykehusene.  Vestre Aker bydelsutvalg vil særlig påpeke behovet for en 
lokal legevakt i de vestlige bydelene i Oslo. 
 
Det eksisterer rehabiliteringsinstitusjoner i Oslos nærhet.  Vi ber Helse Sør-Øst i større grad 
benytte seg av disse fremfor å bygge ut kapasiteten på sykehusene. 
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt: 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til bydelsdirektørens innspill til høringsuttalelse- hovedstadsprosess 
med følgende tillegg: 
 
Den økonomiske ressurssituasjonen har imidlertid ført til at mange utskrivningsklare 
pasienter blir liggende for lenge på sykehus.  Det er derfor svært viktig at gevinstpotensialet 
ved strukturendringene innen sykehussektoren tas ut og at mye av dette benyttes til å styrke 
samhandlingen mellom lokalsykehus og kommunehelsetjeneste. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener en sentralisert legevakt, tilsvarende legevakten i Storgaten er 
å foretrekke som skadelegevakt.  Det bør opprettes satellitt-legevakter, for eksempel i 
tilknytning til lokalsykehusene.  Vestre Aker bydelsutvalg vil særlig påpeke behovet for en 
lokal legevakt i de vestlige bydelene i Oslo. 
 
Det eksisterer rehabiliteringsinstitusjoner i Oslos nærhet.  Vi ber Helse Sør-Øst i større grad 
benytte seg av disse fremfor å bygge ut kapasiteten på sykehusene. 
 

 Sak 138 /08  Informasjon om utredning om sentralt opptak og 
bestilling av barnehager. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar brev av 17.06.2008 fra byrådsavdeling for kultur og utdanning til 
orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar brev av 17.06.2008 fra byrådsavdeling for kultur og utdanning til 
 orientering. 
 
 
 

 Sak 139 /08  Strategisk plan 2009-2012 - Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget vedtar strategisk plan for planperiodene 2009-2012  
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget vedtar strategisk plan for planperiodene 2009-2012  
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 



1. Bydelsutvalget synes strategisk plan er god og konkret men ønsker også å presisere at 
habilitering og rehabilitering på rehabiliteringsinstitusjon må inngå i bydelens 
differensierte tjenestetilbud. 

 
2. Videre bør bydelen tilstrebe fleksibilitet, når det er mulig, mellom ansatte i boliger for 

utviklingshemmede og dagsentervirksomhet slik at utviklingshemmede i større grad kan få 
dagtilbud uten høyere kostnad for kommunen. 

 
Høyres tilleggsforslag punkt 1 ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 (2A+1SV) stemmer 
Høyres tilleggsforslag punkt 2 ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 (2A+1SV) stemmer 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Bydelsutvalget synes strategisk plan er god og konkret men ønsker også å presisere at 

habilitering og rehabilitering på rehabiliteringsinstitusjon må inngå i bydelens 
differensierte tjenestetilbud. 

 
2. Videre bør bydelen tilstrebe fleksibilitet, når det er mulig, mellom ansatte i boliger for 

utviklingshemmede og dagsentervirksomhet slik at utviklingshemmede i større grad kan få 
dagtilbud uten høyere kostnad for kommunen. 

 
Bydelsutvalget vedtar strategisk plan for planperiodene 2009-2012  
 

 Sak 140 /08  Forslag til møteplan for Vestre Aker bydelsutvalg 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget vedtar følgende møtedager for 2009: 5. februar, 12. mars, 16. april, 14. mai, 
18. juni, 3. september, 8. oktober, 12. november og 17. desember. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget vedtar følgende møtedager for 2009: 5. februar, 12. mars, 16. april, 14. mai, 
18. juni, 3. september, 8. oktober, 12. november og 17. desember. 
 
 
 
 
 

 Sak 141 /08  Komitereferater møte 4. september 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 09.06.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 18.08.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra Ungdomsrådet 19.08.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 25.08.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 25.08.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 01.09.08 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 27.08.08 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 01.09.08  tas til orientering  
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9. Protokoll fra AMU 01.09.08  tas til orientering 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 09.06.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 18.08.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra Ungdomsrådet 19.08.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 25.08.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 25.08.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 01.09.08 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 27.08.08 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 01.09.08  tas til orientering  
9. Protokoll fra AMU 01.09.08  tas til orientering 
 

 Sak 142 /08  Kødannelse i Røakrysset i rushtiden 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er bekymret for kødannelse i Røakrysset.  I påvente av tunnel må 
ulike tiltak vurderes.  I den siste tid har anleggsmaskiner i forbindelse med ulike 
byggeprosjekt blokkert for trafikken og skapt særdeles lange køer og en håpløs ventetid for 
bilister.  Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke akseptere dette og gir BU-leder fullmakt til å 
tilskrive Samferdselsetaten med forslag om at anleggmaskiner ikke skal kunne blokkere 
trafikken i rushtiden morgen og ettermiddag.  
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg er bekymret for kødannelse i Røakrysset.  I påvente av tunnel må 
ulike tiltak vurderes.  I den siste tid har anleggsmaskiner i forbindelse med ulike 
byggeprosjekt blokkert for trafikken og skapt særdeles lange køer og en håpløs ventetid for 
bilister.  Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke akseptere dette og gir BU-leder fullmakt til å 
tilskrive Samferdselsetaten med forslag om at anleggmaskiner ikke skal kunne blokkere 
trafikken i rushtiden morgen og ettermiddag.  
 

 Sak 143 /08  Sakskart til politikere 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ønsker at noen sakskart trykkes opp for avhenting i administrasjonen. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget henviser til vedtak i sak 221/07 Hjemme-PC for folkevalgte i Bydel Vestre Aker pkt. 3:  
I en startfase forutsettes det at det trykkes opp etrimelig antall eksemplarer av sakspapirene som kan 
hentes i administrasjonen. 
 
Møtet slutt kl. 21.15 
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Elin Horn Galtung        Anne Marie Nordby 
Leder          Sekretær 
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